
UITNODIGING VOOR DE ALGEMENE 

VERGADERING VAN AVANTRI 

vrijdag 14 maart 2008 om 20:00u 
in het clubhuis van Avantri 

 

AGENDA: 

1. Opening en vaststelling agenda 
2. Ingekomen stukken  
3. Notulen vorige vergadering 
4. Uitreiking Tuinenburgbeker 
5. Jaarverslag secretaris 
6. Jaarverslag wedstrijdsecretaris 
7. Jaarverslag Werkgroep Jeugd 

(Lees)pauze 

8. Jaarverslag penningmeester 
9. Verslag kascommissie 
10. Begroting 2008 
11. Bestuursverkiezing * 
12. Verkiezing kascommissie 
13. Rondvraag 
14. Sluiting 

 
*) 
• Aftredend en herkiesbaar zijn:  
• Rob Zwijnenburg, Astrid den Hartog en Jos Koeleman. 
• De secretaris dient in functie gekozen te worden. 

 
• Het bestuur is nog in gesprek met kandidaat algemeen bestuursleden. 

 
• Tot aan de aanvang van de algemene ledenvergadering kunnen door het bestuur of door 

tenminste vijf leden (tegen)kandidaten gesteld worden. 
• Elk verenigingslid ouder dan 16 jaar is stemgerechtigd. 

 
 



Notulen Algemene Vergadering  
van 23 maart 2007 

Aanwezig zijn, inclusief 6 bestuursleden, 19 stemgerechtigde leden. 

1. Opening en vaststelling agenda. 
Om 20.00 uur verwelkomt voorzitter Jan Meerhof alle aanwezigen en opent de vergadering. Een nieuwe 
agenda wordt uitgedeeld. Het verschil met de versie in het clubblad zit in punt 12: bestuursverkiezing. 

 

2. Ingekomen stukken.  
Ad Verhoeff en Kees Jooren zonden een bericht van verhindering. 

 

3. Notulen vorige vergadering. 
Jan meldt dat de hartslagmeter (puntje uit de rondvraag) bij hem thuis ligt.  
Rookbeleid: het opgehangen verzoek werkt erg goed. Er blijkt nauwelijks gerookt te worden.  
Gevraagd wordt of de sponsorcommissie actief is: Jan heeft diverse malen tevergeefs geprobeerd de 
commissie bijeen te krijgen. Wordt niet meer actief aan gewerkt. 
Geen verdere opmerkingen: goedgekeurd onder dankzegging. 

 

4. Uitreiking Tuinenburgbeker. 
Het bestuur wil de beker uitreiken aan Gerrit Hoek. Dit vanwege het feit dat Gerrit al vele jaren actief is als 
trainer van de “Herentrim”. Gerrit was deze avond verhinderd. Hem op afgelopen dinsdag verrassen tijdens de 
training mislukte omdat hij toen afwezig was. Aanstaande dinsdag wordt een nieuwe poging gedaan. 

 

5. Jaarverslag secretaris. 
Geen aanmerkingen. De secretaris maakt wel zelf een aanmerking: als er namen worden genoemd dan is het 
gevaar groot dat iemand wordt vergeten, zoals nu het geval is met de gever van enkele series startnummers. 
Geen verdere opmerkingen: goedgekeurd onder dankzegging. 

 

6. Jaarverslag wedstrijdsecretaris. 
Eén opmerking van de wedstrijdsecretaris: de marathontijd van Judith van den Hengel blijkt geen clubrecord te 
zijn omdat eerder iemand een snellere tijd had neergezet. 
Geen verdere opmerkingen: goedgekeurd onder dankzegging. 

 

7. Jaarverslag Werkgroep Jeugd. 
Opgemerkt wordt dat de samenstelling van de werkgroep dit jaar sterk gewijzigd is. Men is positief over de 
toekomst. 
Geen verdere opmerkingen: goedgekeurd onder dankzegging. 

 

Na dit punt worden de financiële stukken uitgedeeld en volgt een (lees)pauze. 
 

8. Jaarverslag penningmeester. 
Gerrit krijgt het woord. 
Uit het jaarverslag blijkt dat er aanmerkelijk minder geld is uitgegeven dan was begroot. Gerrit legt uit waardoor 
de verschillen zijn ontstaan:  
a. een financieel zeer geslaagde Oliebollenloop;  
b. het afkoppelen van de vloerverwarming gaf duidelijk lagere stookkosten;  
c. minder uitgaven aan cursussen en activiteiten;  
d. er is extra gelet op de uitgaven.  
Veel van deze meevallers zijn echter incidenteel. Daarnaast wordt altijd een voorzichtig beleid gevoerd. Al met 
al is het vermogen dit jaar duidelijk toegenomen. 
Uit de vergadering komt de opmerking dat inkomsten geboekt bij competitiewedstrijden eigenlijk behoren bij de 
regiowedstrijden. Ook komt de vraag op welke post de Kind-Ouderdag geboekt is. Dit is ondergebracht bij de 
jeugdactiviteiten. 
Geen verdere opmerkingen: goedgekeurd onder dankzegging. 
Jan vraagt naar iemand die bijv. kan beoordelen of de woz-waarde niet te hoog is getaxeerd. 

 

9. Verslag kascommissie. 
Cor Terlouw en Robert Hoek hebben de kas gecontroleerd en in orde bevonden. Aan het bestuur wordt 
décharge verleend. 
De commissie heeft echter twee aanbevelingen:  
1. er is relatief veel contant geld aanwezig. Liever meer gebruik maken van de giro/bank.  
2. probeer meer rente te krijgen op de diverse rekeningen. 
Jan bedankt de commissie voor haar inzet en belooft de aanbevelingen ter harte te nemen. 

 

10. Vaststelling contributie 



De financiële situatie maakt het niet direct nodig, maar toch wordt een kleine verhoging voorgesteld. Reden: 
inflatie en het voorkomt een mogelijk forse verhoging in de toekomst. 
Het voorstel is (in euro’s per kwartaal):   

pupil: van 17,40 naar 17,90 
junior: van 19,35 naar 19,95 
senior: van 29,25 naar 30,20 
trimmer: van 22,80 naar 23,50 

De vergadering gaat akkoord met de voorgestelde verhoging. 
 

11. Begroting 2007 
Gerrit krijgt het woord. Alle posten worden doorlopen en waar nodig extra toegelicht. Diverse posten zijn beter 
gerangschikt, bijv. sponsoring van wegwedstrijden en advertenties in het clubblad. 
Opgemerkt wordt vermogen te kweken met het oog op een mogelijke verhuizing. 
Geen verdere opmerkingen: de vergadering gaat akkoord met de voorgestelde begroting. 
 

12. Bestuursverkiezing.  
-  Er wordt afscheid genomen van de vertrekkende bestuursleden Ron de Jong, Kees Jooren en Pieter van den 
Dool.  
Ron moest om 21.00 uur weg en werd eerder uitgeluid met een bos bloemen. Kees was afwezig en houdt de 
bloemen tegoed. Ook Pieter kreeg bloemen, maar daarmee was de kous voor hem nog niet af. Aan de 
vergadering wordt voorgesteld Pieter te benoemen tot erelid. Dit vanwege zijn zeer grote verdiensten voor de 
vereniging (29 jaar in het bestuur waarvan zes als voorzitter, actief als trainer, lid van diverse commissies enz.)  
De vergadering gaat met dit voorstel onder luid applaus akkoord. 
-  Jan maakt duidelijk dat meerdere mensen zijn benaderd om de vacatures te vervullen. Alleen Ronald 
Hamaker is bereid gevonden zitting te nemen in het bestuur. 
De vergadering gaat akkoord met de benoeming van Ronald tot algemeen bestuurslid. 
-  Jan legt uit dat privé-omstandigheden het Astrid onmogelijk maakten haar taak als penningmeester goed te 
vervullen. Ook voor deze vacature zijn enkele mensen tevergeefs benaderd. Uiteindelijk is Gerrit de Jong bereid 
gevonden zich verkiesbaar te stellen als penningmeester.  
De vergadering gaat akkoord met benoeming van Gerrit tot penningmeester. 
-  Tenslotte is Jan aftredend en herkiesbaar als voorzitter.  
De vergadering gaat akkoord met herverkiezing van Jan tot voorzitter. 

 
Jan bedankt de vergadering voor het in het bestuur gestelde vertrouwen. Het bestuur bestaat nu dus uit zes 
personen. Dit is mager maar Jan heeft er vertrouwen in. 

 

13. Verkiezing van de kascommissie. 
Robert Hoek en Pieter van den Dool vormen de nieuwe kascommissie. 

 

14. Rondvraag. 
Cor Terlouw: 
-  De gemeente geeft subsidie voor het organiseren van Schoolatletiek. Is voor de G-groep geen subsidie te 
krijgen? � Zal worden onderzocht. Als er subsidie gegeven zou worden dan is dat alleen bestemd voor de in 
Schoonhoven woonachtige leden van de G-groep. 
-  In het financiële verslag zit een groot verschil tussen de Oliebollenloop en de Dijkloop. � Dit komt omdat bij 
de Dijkloop een herinnering gegeven wordt en de wedstrijdlopers bekers kunnen winnen. Bij de Oliebollenloop 
worden alleen oliebollen verstrekt. Het verschil zit dus in de kosten. 

Hans Boon:  
-  Hebben huurders van het clubhuis ook toegang tot de telefoon? � ja, misbruik is niet gebleken. Daarnaast 
wordt sinds kort een strenger verhuurbeleid gehanteerd. 
-  Moet het clubhuis eerdaags niet eens geschilderd worden? � ja, voorbereidingen worden getroffen. 
-  Heeft het afkoppelen van de vloerverwarming te maken met de problemen met de ketel? � nee, die staan 
hier los van. De ketel is inmiddels gerepareerd. 
-  Nog steeds worden golfballen aangetroffen in het gras. Grote kans op schade aan de maaimachine. � Hierop 
zal meer worden toegezien. 
Jan Meerhof heeft nog een huishoudelijke mededeling: wegens praktische redenen zal de inning van de 
contributie niet meer door de penningmeester maar door de ledenadministratie worden verzorgd. 

 

15. Sluiting. 
Om 22.00 uur sluit voorzitter Jan Meerhof de vergadering na iedereen te hebben bedankt voor hun komst en 
inbreng. 

 
 



 

Jaarverslag van de secretaris 
 

Dit jaar moesten wij afscheid nemen van Rob Vaartjes. Hij overleed in oktober na een langdurig ziekbed. 
Velen van zijn trimgroep waren aanwezig bij zijn crematie. 
 

Sportief gezien  verwijs ik u naar het jaarverslag van de wedstrijdsecretaris. 
Absoluut hoogtepunt was het bezoek van Richard Bottram. Deze atleet maakte waar wat hij zijn 
overleden vriendin beloofd had: een jaar lang zou hij iedere dag een marathonafstand lopen om zo geld 
te genereren bestemd voor medische fondsen. Hij slaagde er in van dit project, samen met broer Eric en 
vriendin Monique, een daverend succes te maken.  
Avantri ontving hem als een VIP. Er werd een drukbezochte pasta-party georganiseerd (sponsors 
nogmaals dank). Door alle activiteiten kon hem een leuk bedrag worden overhandigd. De volgende dag 
vertrok hij vergezeld door een grote groep Avantrianen richting Culemborg. Achteraf roemde hij in zijn 
dagboek de ontvangst in Schoonhoven.  
 

Financieel gezien verwijs ik u naar het jaarverslag van de penningmeester.  
Een hoofdsponsor strikken is geen optie meer. Het bestuur is content met het feit dat nu alle 
wegwedstrijden een sponsor hebben die tezamen een leuke injectie geven. 
Bouwtechnisch gezien  is flink gewerkt aan de renovatie van het krachthonk. De werkzaamheden 
vorderen gestaag. Hulde aan de harde werkers. 
 

Bestuurlijk gezien  was het een rustig jaar. Om uiteenlopende redenen werd afscheid genomen van drie 
bestuursleden. Kees Jooren, Ron de Jong en Pieter van den Dool verlieten het bestuur. Tijdens de 
Algemene Vergadering werden zij uitgeluid. Voor Pieter was de kous nog niet af: vanwege zijn 
jarenlange verdiensten voor de vereniging werd hij benoemd tot erelid. 
Ronald Hamaker kwam het bestuur versterken. Het aantal bestuurleden kwam daarmee op zes en dit 
bleek toch wel een minimum te zijn. Astrid den Hartog had aangegeven wel bestuurslid te willen blijven 
maar af te willen van het penningmeesterschap. Ook daarnaar is naarstig gezocht, helaas zonder 
resultaat. Uiteindelijk stelde Gerrit de Jong zich hiervoor kandidaat. De negentien aanwezige leden 
gingen hiermee akkoord.  
Voor Gerrit is de bestuurlijke cirkel hiermee rond. Na eerder algemeen bestuurslid, secretaris en 
voorzitter geweest te zijn gaat hij nu dus de kas beheren. 
Door vertegenwoordigers van het bestuur is deelgenomen aan: 
- het voorzittersoverleg van de regio Zuid-Holland Midden, 
- Platform Sportverenigingen Schoonhoven (PSS), 
- Loopsportoverleg van de Atletiekunie, 
- Dag van de Atletiek. 
Daarnaast werd acte de présence gegeven bij diverse ceremoniële gelegenheden. 
 

Cijfermatig gezien  staan hier wat gegevens op een rijtje: 
- Het bestuur kwam elfmaal bijeen, 
- Het aantal ontvangen brieven bedroeg 68, 
- Het aantal verzonden brieven bedroeg 34, 
- Verdeeld over negen zaterdagen is 267.500 kilogram oud papier opgehaald, 
- Het ledental daalde van 378 naar 352. 
 

Achteraf gezien: 
- Was 2007 het jaar dat de KNAU haar naam wijzigde in “Atletiekunie”, 
- Ontving Peet den Boer van diezelfde Atletiekunie een gouden waarderingsspeld,  
- Moet in 2008 het clubhuis zeker geschilderd worden, 
- Heeft de gemeente de discussie gestart over herinrichting van sportaccommodaties, 
- Schreef Cor Terlouw maar liefst 42 verhalen in het wedstrijdverslagenboek van onze website. 
Samenvattend gezien  zijn er genoeg zaken waarvoor een oplossing niet eenvoudig is. Met name het 
werven en behouden van leden en het vinden van vrijwilligers wordt een steeds groter knelpunt. 
Enerzijds was 2007 een rustig jaar, anderzijds is in 2007 door velen keihard gewerkt om de vereniging 
weer prima te laten draaien. Het bestuur is iedereen die daarvoor gezorgd heeft weer zeer erkentelijk. 
 
 



 

Jaarverslag werkgroep jeugd 
De werkgroep jeugd organiseerde in 2007 negen activiteiten. 

Op 2e paasdag, 9 april, konden de pupillen ouderwets gezellig naar paaseieren zoeken. De 60 gekookte 
eieren en de 180 chocolade-eieren werden bijna allemaal in rap tempo gevonden. Hierna was er nog 
wat tijd voor spelletjes en een klein versnapering voordat de jeugd weer huiswaarts trok. 

Aan de activiteiten op Koninginnedag, 30 april, op het Doelenplein deed Avantri ook weer mee. Er was 
een parcoursje uitgezet waarop de schoolkinderen zich uit konden leven. 

De jaarlijkse avondvierdaagse van 21 t/m 24 mei werd door veel Avantri-jeugd en de G-groep gelopen. 
Door het goede weer en een aantal ouders die als begeleiding meeliepen was ook dit weer een 
geslaagde onderneming. 

Traditiegetrouw was er tijdens de laatste training voor de grote vakantie een activiteit voor de pupillen 
georganiseerd. De pupillen werden in groepjes met begeleiding de stad ingestuurd en moesten aan 
ruilhandel gaan doen. Ze kregen allemaal 1 theezakje mee en kwamen uiteindelijk met veel mooie 
spullen terug. Bij terugkomst stonden er pannenkoeken klaar en kreeg iedereen een ijsje van cafetaria 
Marc (van ons lid Gerard Faaij). 
Ook de junioren hadden een alternatief programma voor de laatste training. Er werd een spelletjesavond 
gehouden. Deze werd gelijk gehouden met de komst van Richard Bottram, die geld inzamelde voor het 
kankerfonds. Doordat de weergoden niet echt meewerkten moest het hele programma binnen worden 
afgewerkt. 

Na de vakantie werd er op 8 september de kind-ouderdag georganiseerd. Helaas waren er wat minder 
koppels dan andere jaren, maar de sfeer leed hier niet onder. Aan het einde van deze mooie dag ging 
iedere deelnemer met een rugzak naar huis. 

Zaterdag 29 september was er een feest voor de fitkids, de mini's en de pupillen CB. Door het slechte 
weer moesten alle activiteiten in de kantine plaatsvinden. Hierdoor was het erg druk, maar ook heel 
gezellig. Er werd afgesloten met het eten van een patatje en wat lekkers. 
Een half uurtje later was het tijd voor de A-pupillen. Zij begonnen met patat en daarna was er voor hen 
een echte disco georganiseerd onder leiding van DJ Gustavo (Guus de Vos). 

Vrijdagavond 23 november was het weer de beurt aan de junioren. Zij mochten zich uitleven op de 
kegelbaan van kegelhuis de Engel. Sommigen vonden het maar een raar smal baantje en het viel tegen 
om de bal op de baan te houden. Anderen lieten juist zien dat ze ook nog andere talenten hadden. 
Naast het kegelen konden er nog vele andere spelletjes worden gedaan. Het werd een gezellige avond 
waar heel wat afgelachen en gepraat werd. 

Op woensdag 28 november verblijde Sinterklaas met zijn pietermannen de Avantripupillen tijdens de 
zaaltraining. Er werd gedanst en gezongen voor de sint. De zwarte pieten hielden een quiz en alle 
pupillen gingen met een cadeautje en een kleurboek naar huis. 

Yvonne van der Horst ❐❐❐❐ 

 



 

Jaarverslag van het wedstrijdsecretariaat 2007 
In 2007 organiseerde Avantri 21 wedstrijden: vier parkcrossen, een indoorwedstrijd, vier wegwedstrijden, 
een snelwandeldag en elf baanwedstrijden. Daarnaast bezochten Avantrianen in totaal 160 wedstrijden 
buiten Schoonhoven. Veelal in onze regio, af en toe wat verder het land in en er zijn natuurlijk ook altijd 
Avantrianen die zich naar het buitenland begeven. Tijdens de vakantieperiode liepen er Avantrianen in 
Amerika, Duitsland en Frankrijk. Een aantal lopers ging speciaal naar Zwitserland en Budapest om daar 
een Marathon te lopen. 
 

Clubrecords 
In 2007 werden: 6 indoor- en 46 outdoorrecords verbeterd. De meest opmerkelijke clubrecords kwamen 
op naam van D-junior Luuk de Vos. Hij verbeterde maar liefst 6 -jarenoude- clubrecords. Het 
hoogspringrecord van Edwin Veer, Edgar van der Horst (1979) en Rob Zwijnenburg (1982), het discus- 
en verspringrecord van Rob Zwijnenburg (1982), het zevenkamprecord van Tim van Veen (1987), het 
speerwerprecord van Krispijn van IJsselmuide (1991) en het 80m horden record van Ando Overbeek uit 
2002. 
Piet van Wijngaarden werd in maart 55 jaar en kwam daardoor in actie in een nieuwe categorie. Hij 
verbeterde eveneens 6 clubrecords. Arie Visser verbeterde dit seizoen 5 clubrecord bij de M45 en Job 
Zijderlaan deed dit bij de nog jonge categorie M35. 
Rob Zwijnenburg heeft zich vorig jaar vastgebeten in de nieuwe onderdelen kogelslingeren (7¼ kg) en 
gewichtwerpen (15,88 kg) en verbeterde zich dit jaar op deze onderdelen. Ook het clubrecord op de 
werpvijfkamp (kogelslingeren, kogel, discus, speer, gewichtwerpen) werd verbeterd. 
Het complete overzicht staat verderop. 
 

Nederlandse Kampioenschappen 
Tijdens de Nederlandse Kampioenschappen in 2007 werden goede prestaties geleverd.  
Menno Beck beet het spits af. Tijdens de NK-indoor op 28 januari in Groningen werd hij 1e op de 3000 
meter bij de Jongens A. Op 11 februari stond hij aan de start van de NK op de weg in Schoorl. De 
jongens A moesten 10 km lopen en ook hier werd Menno Nederlands Kampioen.  
Piet van Wijngaarden reisde op 17 febrauri af naar Gent om deel te nemen aan het NK-Masters. Hij 
werd 5e op de 800m bij de M45. In zijn eigen klasse waren te weinig deelnemers.  
Op 24 en 25 februari werd de NK-cross gehouden in Wageningen. Joris Tukker werd 6e bij de JpupA. Bij 
de M35 werd Job Zijderlaan 26e en Peter den Hartog 31e. Piet van Wijngaarden werd 17e bij de M50. 
Menno Beck werd 2e bij de Jongens A.  
Op 19 mei werd het NK werpvijfkamp gehouden in Eindhoven. Rob Zwijnenburg werd hier 7e en dat 
kwam deels door zijn slechte kogelstoten. 
In het weekend van 9 en 10 juni werden de NK-Masters gehouden in Veldhoven met drie Avantrianen. 
Rob Zwijnenburg (M35) werd 3e bij discuswerpen en 6e bij kogelstoten. Frans van der Ham nam 2 
medailles mee terug naar Schoonhoven, een 3e plaats bij speerwerpen en een 1e plaats bij 
polsstokhoogspringen.  
Onze snelwandelaar Gerrit de Jong werd 4e over 5000m bij de M65.  
Op 2 september werden de D-spelen gehouden in het Olympisch stadion in Amsterdam. Luuk de Vos 
kwam op zijn favoriete onderdelen uit. Bij speerwerpen moest hij genoegen nemen met een 4e plaats, 
maar bij discuswerpen werd hij Nederlands kampioen. Naast de gouden medaille kreeg Luuk ook een 
1kg-discus cadeau. 
De laatste NK-wedstrijd waar een Avantriaan aan deelnam was het Nationale Kampioenschap 
meerkamp voor junioren-CD op in 15 en 16 september in Emmeloord. Luuk de Vos stond het hele jaar al 
eerste in de bestelijst, maar hij moest het dit weekend wel waar gaan maken. Na een zevenkamp met 3 
pr's (1 cr) en afgesloten met een sterke 1000m (voor het eerst onder 3 min.) was de Nederlandse titel 
een feit. 
 

Competities 
De regionale pupillencompetitie werd door 31 pupillen bezocht. Dit waren er 6 meer dan vorig jaar. Er 
werden vele persoonlijke records gevestigd. In het klassement over 4 wedstrijden liet Avantri zich als 
kleine vereniging goed zien. Kiki Tellier werd 2e bij de Mmini, Brian Versluis 1e bij de JpupC, Esmee Mes 
3e bij de MpupB en Dayo Oladapo 2e bij de JpupA2.  
Tieneke-Anna van den Berg (2e), Feline Molenaar (1e) en Aron Borsje (1e) verbeterden zich elke 
wedstrijd en daardoor kregen zij een hoge notering in het aanmoedigingsklassement.  



 

Aan de regionale CD-Blokmeerkampcompetitie deden 14 Avantri-junioren mee. Bij de JD1 werd Koen 
van den Berg tweede. Luuk de Vos werd eerste bij de JD2 en Mart Overbeek veroverde bij de JC de 
tweede plaats. 
Aan de landelijke ploegencompetitie deden dit jaar 3 ploegen mee. Een jongens D-ploeg, een jongens 
C-ploeg en een meisjes C-ploeg die aangevuld werd met enkele D-meisjes. Na 2 voorrondes in de CD-
competitie mochten alledrie de ploegen door naar de gebiedsfinale in Den Haag. De jongens-D hadden 
de meeste kansen om op het podium te komen. Zij werden deze dag derde, maar hadden niet genoeg 
punten voor de Landelijke Finale. 
 

Indoor/baanwedstrijden 
Op 11 maart werd onze jaarlijkse indoorwedstrijd in de Meent gehouden. Voor deze wedstrijd hadden 
zich 58 pupillen,12 junioren, 1 senior, 1 master en 15 G-atleten inschreven. Jammer, maar je ziet toch 
steeds een terugloop aan deelnemers. Vooral de junioren lieten het afweten. Terwijl er voor hen juist een 
nieuw onderdeel op het programma stond. Voor het eerst werd er in de Meent 35m horden gelopen. Het 
ochtendprogramma is altijd erg gezellig, want ondanks dat er minder pupillen waren was er genoeg 
publiek om ze aan te moedigen. 
 

De eerste baanwedstrijd op 14 april was de 1e wedstrijd van de regionale pupillencompetitie, er kwamen 
die dag 259 pupillen naar de Stormbaan. Het weer was ons deze dag goedgezind. De hele dag scheen 
de zon en konden we allemaal genieten van de wartmte. 
 

Op 25 april begonnen we met onze onderlinge pupillencompetitie. Op deze woensdagmiddagwedstrijd 
kwamen 77 pupillen naar de baan. Dit waren er 15 meer dan het jaar daarvoor. De andere 2 wedstrijden 
werden gehouden op 6 juni en 5 september. Tijdens de 2e wedstrijd deden er ook 12 Fitkids mee. De 
laatste wedstrijd was precies de 1e woensdag na de grote vakantie. Dit was niet zo goed gepland en de 
kinderen moesten dan ook zonder nog eens geoefend te hebben aan de slag. Gelukkig was het voor 
hen niet zo’n probleem. Na afloop van de wedstrijd werd het klassement opgemaakt en werden de 
prijzen en diploma’s uitgedeeld. 
 

Op 6 mei kwamen er 31 snelwandelaars naar Schoonhoven voor onze jaarlijkse snelwandeldag. Dit 
waren er 15 meer dan vorig jaar. Onze eigen snelwandelaar Gerrit had alles weer prima geregeld. 
 

De instuifwedstrijden van Avantri werden dit jaar gehouden op 15 mei, 19 juni en 18 september.  De 
wedstrijden worden georganiseerd voor onze eigen junioren, senioren en masters. Bij sommige 
wedstrijden zien we ook nog weleens atleten van regioverenigingen, maar verder zijn het vooral 
Avantrianen die je ziet sporten. Bij de junioren wordt er dan fanatiek gestreden om punten te halen voor 
de Junioren Cup. 
 

Op 30 juni en 1 juli werd voor de 39ste keer de Avantri Meerkamp georganiseerd. Dit jaar hadden we 33 
deelnemers meer dan het jaar ervoor. Een week voor onze meerkamp kreeg ik veel e-mails en 
telefoontjes of wij nog na-inschrijvingen konden hebben. De meerkamp van Purmerend was afgelast en 
er waren nog junioren die zich wilden kwalificeren voor de NK meerkamp. Ondanks dat ze naar een 
sintelbaan moesten komen, hoorde we na afloop alleen maar lof over onze meerkamp en organisatie. 
Hopelijk komen zij het komend jaar weer terug. 
 

Op 14 september werd de CD-blokmeerkamp bij ons gehouden. Deze wedstrijd verliep goed en  zou 
eigenlijk de laatste van het circuit zijn, maar omdat er eerder een wedstrijd in Zoetermeer niet door ging, 
was er deze avond nog geen prijsuitreiking. 
 

Op 6 oktober werden de clubkampioenschappen gehouden. ’s Morgens kwamen alle pupillen aan de 
beurt. Zij werkten een meerkamp af. ’s Middags waren de junioren, senioren en masters aan de beurt. 
Elk jaar wordt er op deze middag een aantal onderdelen gedaan, die niet echt regelmatig voorkomen. Dit 
jaar werd er gekozen voor de 300m horden. Bijna alle junioren wilde dit wel proberen. Ook het 
polsstokhoogspringen is onder onze junioren aan het opkomen en er werden op deze middag flink wat 
pr’s gesprongen. De Gravel Awards werden dit jaar voor de 4e keer uitgereikt. De gelukkigen waren 
Marillion Zwijnenburg bij de meisjes-CD en Luuk de Vos bij de jongens-CD. In de andere categorieën 
was geen gegadigde . 
 

Wegwedstrijden 
Op 7 april werd de 34ste Parkloop gelopen. Er deden 60 KNAU-leden mee aan de 10km-wedstrijd. Bij de 
prestatieloop kwamen er 82 atleten bij de 10km, bij de 5km waren er 50 en 31 atleten liepen de 



 

prestatieloop over 1500m, waaronder veel Avantri-jeugd. In totaal waren er 223 deelnemers en dat 
waren er 55 meer dan vorig jaar. Een mooie opkomst voor deze loop. 
 

Op 25 augustus ging voor de 20e keer de Uurloop van start. Deze loop is toch wel de minst bezochte 
wegwedstrijd. Er kwamen dit jaar 53 deelnemers voor de uurloop/15km. Helaas waren dat er weer 9 
minder dan vorig jaar. Ook de 5 km trok minder deelnemers. Waren het er vorig jaar nog 35, nu gingen 
er maar 27 atleten van start. 
 

Op 13 oktober werd de 32e Dijkloop gelopen. Ook hier kwamen wat minder atleten op af. Vorig jaar 
liepen er 235 atleten over de dijk, dit jaar moesten we genoegen nemen met 184 deelnemers. Gelukkig 
liepen er wel 31 Avantrianen mee.  
 

Dit jaar een jubileum bij de Oliebollenloop, hij werd voor de 25ste keer georganiseerd. Het werd geen 
record qua deelnemers, maar er kwamen toch nog 635 atleten naar deze loop. Gelukkig konden we 
weer gebruik maken van het Schoonhovens College, zodat alle atleten na afloop nog gezellig na konden 
babbelen in de kantine. Natuurlijk stond er voor iedereen een oliebol klaar.  

Simone Zwijnenburg ❐❐❐❐ 
 

Overzicht nieuwe clubrecords in 2007 
Indoor: 

MpupB  hoog Esmee Mes 1.05 Schoonhoven 11.03.2007 
MpupA  hoog Kimberly Klomp 1.20 Schoonhoven 11.03.2007 
 60m Carolien de Pater 9,75 Utrecht 15.12.2007 
 ver Carolien de Pater 3.74 Utrecht 15.12.2007 
JpupC  600m Brian Versluis 2.19.0 Schoonhoven 11.03.2007 
JpupA  ver Dayo Oladapo 4.34 Zoetermeer 17.03.2007 

Outdoor ( * is geen officiële afstand) : 
MpupA  bal Elin van Erk 31.08 Gouda 09.06.2007 
 4 x 60m Anne Visser, Elise Versteeg,  
  Elin van Erk en Kimberly Klomp 38,80 Reeuwijk 07.07.2007 
V35 800m Marleen Zijderlaan 2.36.37 Wageningen 13.06.2007 
 1500m Marleen Zijderlaan 5.19.39 Apeldoorn 01.06.2007 
 3000m Marleen Zijderlaan 11.41.15 Gouda 25.05.2007 
JpupC  balstoten Brian Versluis 6.03 Schoonhoven 06.10.2007 
MB polsstokhoog  Helen Verwaart  2.20=ev Schoonhoven 15.05.2007 
JD 80mH Luuk de Vos 12.69 Gouda 21.09.2007 
 ver Luuk de Vos 5.23 Schoonhoven 18.09.2007 
 hoog Luuk de Vos 1.67 Schoonhoven 19.06.2007 
 discus Luuk de Vos 40.24 Schoonhoven 19.06.2007 
 speer Luuk de Vos 44.56 Emmeloord 15.09.2007 
 7-kamp Luuk de Vos 4549 Emmeloord 15/16.09.2007 
 150m * Luuk de Vos  20.6 Schoonhoven 15.05.2007 
JC 150m * Mart Overbeek 19.4 Schoonhoven 15.05.2007 
JA 10000m  Menno Beck 31.35.31 Valkenswaard 26.06.2007 
Msen  150m * Robert Hofman 19.60 Utrecht 20.07.2007 
 300m * Robert Hofman 41.77 Utrecht 20.07.2007 
M35 400m Job Zijderlaan 60.62 Wageningen 30.05.2007 
 800m Job Zijderlaan 2.13.27 Wageningen 13.06.2007 
 1000m Job Zijderlaan 2.58.7 Rotterdam 22.06.2007 
 1 EM Job Zijderlaan 5.14.02 Utrecht 20.07.2007 
 15km Job Zijderlaan 57.40 Nijmegen 18.11.2007 
 speer Gerard Faaij 41.96 Schoonhoven 18.09.2007 
 kogelslingeren Rob Zwijnenburg 22.36 Eindhoven 19.05.2007 
 gewichtwerpen Rob Zwijnenburg 9.50 Rotterdam 08.09.2007 
 werp-5-kamp Rob Zwijnenburg 2182 Rotterdam 08.09.2007 
M45 150m * Arie Visser 21.45 Utrecht 20.07.2007 
 300m Arie Visser 45.79 Utrecht 20.07.2007 
 2000m Arie Visser 6.28.0 Spijkenisse 09.04.2007 
 5000m Arie Visser 17.23.35 Utrecht 07.09.2007 
 1 EM Arie visser 5.01.0 Lisse 28.05.2007 
 3000mSteeple  Arie Visser 11.40.87 Zoetermeer 23.05.2007 



 

 ½ EM. Arie Visser 1.21.56 Woerden 24.02.2007 
 50km Robert Hoek 4.01.09 Winschoten 08.09.2007 
M55 100m Piet v Wijngaarden 13.68 Gouda 11.05.2007 
 200m Piet v Wijngaarden 27.55 Gouda 11.05.2007 
 400m Piet v Wijngaarden 59.71 Gouda 25.05.2007 
 800m Piet v Wijngaarden 2.15.26 Wageningen 13.06.2007 
 1500m Piet v Wijngaarden 4.50.2 Schoonhoven 19.06.2007 
 3000m Piet v Wijngaarden 10.48.3 Schoonhoven 18.09.2007 
 1 EM Piet Wuijster 3.16.40 Eindhoven 14.10.2007 
M65 400m Hans Boon 75.23 Gouda 11.05.2007 
 800m Hans Boon 2.45.93 Utrecht 08.06.2007 
 1500m Hans Boon 5.59.64 Utrecht 29.06.2007 
 5000m snelw.  Gerrit de Jong 37.26.63 Veldhoven 09.06.2007 

 


